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ППГОС от „БСП за БЪЛГАРИЯ” 
ОбС ПЛОВДИВза мандат 2023-2027г.

БСП

ЧРЕЗ
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  ПЛОВДИВ

ДО
КМЕТ НА ОБЩИНА ПЛОВДИВ 
КОСТАДИН ДИМИТРОВ

П И Т А Н Е

от

инж. Калин Иванов Милчев общински съветник от ППГОС от „БСП за България"

ОТНОСНО: Транспортни услуги,предлагани от Община Пловдив и достъпност 
на градската среда за хора в неравностойно положение и със специални потребности в 
гр. Пловдив

УВАЖАЕМИ Г-Н ДИМИТРОВ,

Сред нас има наши приятели, близки, познати и просто хора, които се нуждаят 
от подкрепа и грижа, за да бъдат част от чудото наречено живо. Това са хората в 
неравностойно положение и със специални потребности. Те освен ежедневните усилия 
за физическото си оцеляване, имат свои мечти, надежди и потребности.

Такъв е случаят с Виктория Предева, момиче на 18 години, което носи със себе 
си присъдата на инвалидната количка и необходимостта от подкрепа и допълнителна 
грижа. Вики живее в Район „Централен" и посещава масово училище в Район „Тракия“, 
но без специализиран транспорт това е огромно предизвикателство за нейното 
семейство.

Към Община Пловдив има Служба за транспортно обслужване на 
трудноподвижни лица към Дирекция „Социалиа политика”. Според последната 
публична информация, изнесена в пловдивските медии, към 2023 година 
специализираното звено приема над 1200 заявки всеки месец. Те се изпълняват е 9 
микробуса, оборудвани с рампи за хората в инвалидни колички. В нея работят 9 
шофьори и две диспечерки. 4 от микробусите се водят нови, купени са през 2023 
година и са единствените оборудвани с климатици.

Дейността се осъществява само в чертите на град Пловдив. Услугата е безплатна 
и се финансира изцяло от местния бюджет. Желаещите да се възползват от услугата 
могат да се обадят на тел.: 032/ 96 24 78 всеки делничен ден от 08:00 -  17:00 ч.

Проблемът на трудно подвижните ученици, които ползват общинската услуга е. 
че те никога не могат да са навреме за началото на учебния ден. Сега службата за 
превоз на инвалиди започва работа в 8 часа сутринта и най-ранният час за взимане от 
дома, който може да бъде заявен е 8,30 ч. Така учениците пристигат до училището си в 
най-добрия случай когато вече е минала половината и от втория учебен час.
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За сведение, само Центърът за специализирана образователна подкрепа в 
Пловдив се посещава от над 100 деца, част от тях се придвижват с транспорт на 
семействата, но други ползват общинската услуга.

Хората в неравностойно положение, а също и възрастните, майките с деца се 
сблъскваг с все още враждебната градска инфраструктура: липса на скосени тротоари, 
неподходящи рампи на подлези - тип релси, недостъпни сгради и недостъпен 
обществен градски транспорт, недостъпни училища, пощенски станции и други са част 
от проблемите, с които се сблъскват и живеят хората с увреждания. Въпреки усилията, 
които е полагала и полага Общината през годините и постигнатите успехи в тази 
посока, има още много какво да се направи.

Поради тези причини Ви отправям следните въпроси:

1. Какви мерки ще предприемете, така че децата със специални потребности да 
могат да посещават масовите си училища и Центъра за специализирана 
образователна подкрепа, както и други образователни, здравни институции и 
социални услуги и центрове в Пловдив?

2. Как Община Пловдив ще организира транспортното обслужване на 
нуждаещите се, Служба за транспортно обслужване на трудноподвижни лица 
към Дирекция .,Социална политика’ и в почивните и празнични дни?

3. Какви мерки ще предприеме Община Пловдив за осигуряване достъпът на 
хора в неравностойно положение до линиите на обществения, масов градски 
транспорт?

4. Какви средства предвиждате и съответно по какви общински програми, през 
2024г., за подобряване на достъпната градска среда?

На основание чл.ЗЗ от СМСМА и чл.81, ал.2 от Правилника за организацията и 
дейността на Пловдивския общински съвет, желая да получа писмен отговор, който да 
бъде огласен устно и писмено на следващо заседание на Общински съвет Пловдив.

С УВАЖЕНИЕ*.

инж. Калин Иванов
общински съветник ППГОС от „БСП за България“
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